
st
at

en
st

uk
ke

n 
Provinciale Staten
Zaaknummer: 561860 

Vragen van statenleden Ralph van Hertum en Roy Zeilstra (PvdA-GroenLinks) 
ingevolge artikel 44 reglement van orde  

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2024 nummer 138. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Zeeland 
culturele hoofdstad 2033: 

(ingekomen: 3 november 2024) 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. 1. Wat is de reactie van het provinciebestuur op
het niet doorgaan van de Europese culturele
hoofdstad 2030 voor de stad Gent en het
ondersteunende bid vanuit Zeeland? Graag een
toelichting.

1. Het college van GS vindt het spijtig dat Gent
afgevallen is als kandidaat voor Culturele
Hoofdstad. Het afgelopen jaar is een mooie
samenwerking opgebouwd.  Die zetten we graag
door en daar zoeken we nieuwe manieren voor.
Onder andere via het North Seaport District.

2. Het vorige college had verregaande plannen
om Zeeland in 2033 de Europese culturele
hoofdstad te laten binnenslepen. Aan het begin
van deze periode nam het college hier afstand
van, ten faveure van de ondersteuning van Gent.
Nu Gent niet doorgaat, zijn Gedeputeerde Staten
alsnog bereid in te zetten op Zeeland 2033?
Graag een toelichting.

2. Uw stellingname is onjuist. Zoals op eerdere
vragen van uw fractie al is geantwoord, was ook
het vorige college voor de samenwerking met
Gent. De voorzitter van ons college en de
toenmalig portefeuillehouder hebben daar ook
een intentie voor getekend. Overigens, een regio
of Provincie kan zich niet kandideren voor
Culturele Hoofdstad. Het worden van Culturele
Hoofdstad is voor de steden in Zeeland
vooralsnog geen prioriteit. Daarom richt ons
college zich op het versterken van de basis voor
cultuur in Zeeland. Dit wordt beschreven in de
uitvoeringsagenda cultuur en erfgoed die naar u
toegezonden is.

3. De PvdA-GroenLinks-fractie ziet vele voordelen
om de Europese culturele hoofdstad naar Zeeland
te halen. Zoals extra financiële middelen naar de
Zeeuwse cultuur en het vliegwieleffect daarvan.
Ook de sociale samenhang, versterking van de
Zeeuwse identiteit en ondersteuning voor de
creatieve industrie en andere sectoren is
belangrijk. Welke voordelen ziet het
provinciebestuur voor het bid Zeeland 2033?
Graag een toelichting.

3. Het gezamenlijk richten op een themajaar kan
inderdaad verbindend werken. Het kan kansen
geven om nieuwe geldstromen naar Zeeland te
halen. Tegelijk zijn er ook redenen om begrip te
hebben voor het feit dat Zeeuwse steden
vooralsnog geen prioriteit hier voor zien. Daarom
willen wij de opgaven uit de uitvoeringsagenda
oppakken, waarin ook een aantal grotere ambities
zullen worden weergegeven waar ook nog geen
middelen voor zijn.

MIDDELBURG, 26 november 2024 
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